
 

 

Styremøte i Linjeforeningen Erudio 

3. november 2019 

 

 

 

 

 

1. Formaliteter 

Møteleder: Martine Kibsgaard   

Referent: Arja Pedersen 

Tid og sted: kl. 17:00, LY14 

2. Tilstede 

Martine Kibsgaard, Arja Pedersen, Kristine Sandland Kristensen, Camilla Finstad 

Pedersen, Ingrid Birgitte Løvoll, Regine Holst Samuelsen, Marita Uglem Remøy og 

Ingvild Gaustad.  

Ikke tilstede: Viljar Sæbbe og Roar Høiby Brakstad 

3. Godkjenning av tidligere referater 

Godkjent 

4. Godkjenning av møteinnkallelse og saksliste  

Godkjent 

5. Leder 

- Gjennomgang av vedtektsendringsforslag v/Alle 

o Kontingent: fra 400 kr til 450 kr (Forslag 2) 

▪ Grunn: Kunne tilby medlemmene våre flere arrangementer uten en 

egenandel og gi komiteene og interessegruppene våre mer spillerom. 

Hvis det ikke skjer i år, vil det trolig skje neste år.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  



o Fratakelse av medlem- og æresmedlemskap (Forslag 3) 

▪ Grunn: Styret ønsker å ha makten til å kaste ut/fra ta medlem- 

æresmedlemskap i ekstreme tilfeller. Som lektorstudenter må vi 

gjennom et skikkethetsnemd, som kan frata oss retten til å gå studiet. 

Erudio(styret?) bør at en lignende makt/nemd. Eksempel: hvis vi finner 

ut at et medlem eller æresmedlem er pedofil.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Utdeling av æresmedlemskap (Forslag 1) 

▪ Grunn: vil at æresmedlemskap skal velges mer av Erudios medlemmer, 

og mindre av Styret. Styret sitter ikke på all informasjon, og 

medlemmene våre bør kunne ta mer eierskap over linjeforeningen og 

derfor få mer makt angående hvem som blir valgt til æresmedlem.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

[Leder har glemt do-pause, igjen.]  

o Produkt laget i regi av linjeforeningen  

▪ Grunn: Vi vil ikke havne i opphavsrett-trøbbel.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Styrets retningslinjer (Forslag 12) 

▪ Grunn: Styret ønsker å presisere i større grad hva arbeidsoppgavene til 

de forskjellige styrestillingene er, slik at det kan være lettere å vite hva 

man skal gjøre og hva som kreves av en stilling.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Økonomi og revisor (Forslag 5) 

▪ Grunn: Vi vil ikke å havne i økonomisk trøbbel og ønsker derfor å sikre 

økonomien vår bedre. *Host* Spanskrøret *host host* Berg *host* 

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Oppløsning (Forslag 6) 

▪ Grunn: Vi burde ha en paragraf som sier noe om hvordan 

linjeforeningen blir oppløst og hva som skjer med de eventuelle 

midlene (slik at ikke, for eksempelvis, styret kan velge å oppløse 

linjeforeningen og ta midlene selv). 

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Kontoret (Forslag 7) 



▪ Grunn: Vi har opparbeidet en god/bedre enn før kontorkultur. Vi ønsker 

å sikre fremgang/forhindre tilbakefall.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Arbeidsgrupper (Forslag 8) 

▪ Grunn: Vi bør presisere hva en komite er, og hva en aktivitetsgruppe er. 

Vi ønsker heller ikke at medlemmene av aktivitetsgruppene bør holdes 

til de samme kravene som komitemedlemmene blir.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Tårnuglene (Forslag 9) 

▪ Grunn: Tårnuglene er en greie. Få dem inn i vedtektene slik at de blir 

en skikkelig greie.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Preferansevalg (Forslag 10) 

▪ Grunn: Det er den mest demokratiske valgformen. [Det bemerkes i 

ettertid at neste styre må fikse på denne vedtekten, slik at vi slipper 

urnevalg når det kun er en kandidat. Lol.]  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

o Aktivitetsansvarlig (Forslag 11) 

▪ Grunn: Vi har sett behovet for en aktivitetsansvarlig. Vi trenger også en 

kjellerkontakt.  

• Styret stemmer at vi skal legge frem endringen på allmøtet.  

6. Nestleder 

- Allmøtet 

o Mye å stelle med. Mange ting, for lite gin.  

o Skal vi få medlemmene våre til å ta med medlemskortene til allmøtet, som 

bevis på at de er medlemmer (og derav har rett til å stemme)? 

▪ Ja 

Hva gjør vi hvis folk glemmer å ta med kortene sine?  

▪ Fagansvarlig skal klippe opp røde lapper som vi kan gi ut til de 

medlemmene som har glemt kortene sine.  

- Skal selge vafler neste uke.  

7. Økonomiansvarlig 

- Budsjett 



o 2000 kr i pluss hvis vi selger 100 medlemskap  

o Budsjettet godkjennes og skal legges frem på allmøtet  

[Kristine Sandland Kristensen (Arrangementansvarlig) og Ingvild Gaustad (Faddersjef) 

forlater møtet, etter avtale med leder.] 

8. Redaktør 

- Ny utgave blir sluppet 6. nov 

o Det blir kaffe og vaffel på stand på Dragvoll 

9. Eventuelt  

- Julebilde v/Alle 

«Treat yourselves, it’s Christmas» 

o Vedtatt 

o Dato skal bli vedtatt etter denne uka 

- Erudio Unofficial + Gone Dank v/Alle 

o Det har kommet inn ønske fra medlemmene å opprette en facebook-gruppe 

hvor medlemmer kan poste selv, uten at innlegget skal bli godkjent av Erudio. 

Hvis en slik gruppe skal bli opprettet, hvordan skal den fungere? Hvor mye 

skal Erudiostyret bruke den? Skal det bli en sak til neste styre?  

▪ Det blir vedtatt at ingenting blir vedtatt og at saken skal tas opp igjen 

på neste møte 

o Styret har fått flere forespørsler og spørsmål angående Erudio Gone Dank. 

Informasjonsansvarlig skal legge ut gruppa på Erudios facebook-gruppe etter 

allmøtet, slik at det ikke krasjer med annen informasjon.  

- Neste møte v/Leder 

o Blir ikke satt møtedato siden vi mangler 4 styremedlemmer  

Møtet blir hevet kl. 19:45 


